
ПРОТОКОЛ №7 

Позачергове засідання Громадської ради 

при Миколаївській обласній державній адміністрації

Миколаїв 23 січня 2018року 14:00

Присутні:

26 членів Громадської ради при Миколаївській обласній державній адміністрації з правом 
вирішального голосу.

Відсутні: Маслюк І.Ю., Брень В.М., Терещенко О.Л., Шполянський І.М., Ковальчук Я.В., 
Терлига О.C., Васильєв С.С., Купрієвич І.М., Ткаченко М.В.

Гості: Іваненко О.О.

Слухали:

Голова Громадської ради Підвишинський Юрій Едуардович оголосив про початок роботи 
засідання.

Вніс пропозицію обрати членами лічильної комісії Вишневського Ю.Д. та Корух JI.A.

Голосували за пропозицію Підвишинського Ю.Е.:

«За» - 19 

«Проти» - О 

«Утрималися» - 7 

Рішення прийнято.

Головою Громадської ради Підвишинським Ю.Е. внесено пропозицію затвердити Порядок 
денний позачергового засідання:

Порядок денний:
1. Звернення до голови МОДА Савченка О.Ю.

відносно призупинення будівництва в рекреаційній зоні с. Коблево.
2. Ситуація навколо Обласного шпиталю ветеранів війни.
3. Прийняття Рекомендації щодо нагородження грамотою прем’єр-міністра України 

керівників Первомайської та Доманівської організації УСВА.

Голосували за пропозицію Підвишинського Ю.Е.:

«За» - 13 

«Проти» - З 

«Утрималися» - 7 

Рішення прийнято.



Підвишинський Ю.Е. запропонував обрати до лічильної комісії Бойко Р.В. замість Корух JI.A., 
яка залишила засідання.
Голосували:
«За» - 20

«Проти» - 0

«Утрималися» - 0

Рішення прийнято. 

Слухали з 1 питання Порядку денного:
Підвишинський Ю.Е. довів до членів Громадської ради інформацію відносно незаконного 
будівництва в рекреаційній зоні с. Коблево.
Обговорення:
Дабіжа Т.Я., Дерев’янко I.A., Підвишинський Ю.Е., Малицький О.Г., Абрамова І.С.
Абрамова І.С. запропонувала направити звернення до Миколаївської обласної державної 
адміністрації з направленням копій до Управління Національної Поліції у Миколаївської області, 
Управління державної виконавчої служби Головного територіального управління у 
Миколаївській області, Управління Державної архітектурно-будівельної інспекції у 
Миколаївській області.
Г олосували:
«За» -19

«Проти» - 0

«Утрималися» - 0

Рішення прийнято. 

Слухали з 2 питання Порядку денного:
Пельник С.В. розповів про ситуацію навколо Обласного шпиталю ветеранів війни.
Обговорення: Шутяк Ю.Д, Абрамова І.C., Матіюк М.Г., Підвишинський Ю.Е.
Підвишинський Ю.Е. запропонував перенести розгляд даного питання до моменту отримання 
висновку комісії Управління охорони здоров’я у Миколаївській області та запросити на 
засідання представників від сторін конфлікту.

Г олосували:
«За» - 18

«Проти» - 0 

«Утрималися» - 0 

Рішення прийнято.



Слухали з 3 питання Порядку денного:

Доповідач Підвишинський Ю.Е.

Обговорення: Руденко І.П., Малицький О.Г., Сюрченко В.В., Кречун О.М., Бігун В.В. Прудь 
В.В., Параскун С.М., Шарафанов О.М., Шутяк Ю.О., Вишневький Ю.Д.

Абрамова І.С. запропонувала не підтримувати проект рішення щодо направлення рекомендації 
щодо нагородження грамотою прем’єр-міністра України керівників Первомайської та 
Доманівської організації УСВА та надати відповідну відповідь управлінню інформаційної 
діяльності та комунікацій з громадськістю Миколаївської обласної державної адміністрації.

Голосували:
«За» - 18

«Проти» - 0 

«Утрималися» - 0 

Рішення прийнято.

Різне:

М атію к М.Г. запропонував перенести чергове засідання Громадської ради на 02.02.2018 року 

Голосували:

«За» - 17 

«Проти» - 0 

«Утрималися» - 1 

Рішення прийнято.

Голова Громадської ради

Секретар Громадської ради

Ю.Е.Підвишинський

І.П.Руденко


